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El PSM-IV de Palma proposa l’aprovació d’un canvi d’usos del
barri de Canamunt per fomentar l’ocupació de locals alternativa
als bars
 

Antoni Verger i Marisol Fernàndez s’han reunit amb l’associació de veïns de Canamunt Ciutat Antiga per analitzar de prop
les reivindicacions d’uns dels barris amb més personalitat i història de Palma. Els candidats de la coalició
PSM-IniciativaVerds han volgut conèixer de primera mà la problemàtica del renou i la difícil convivència entre els veïns i els
usuaris dels bars.

És per això que tant els candidats com els representants de l’associació de veïns consideren necessari donar compliment a les
ordenances de renous i les que atorguen les llicències d’activitats, a més de la recent aprovada ordenança reguladora de l’ús
cívic dels espais públics de Ciutat, l’anomenada ordenança del “botellot”. En el mateix sentit, Verger i Fernández alerten que
l’actual situació del barri de Canamunt podria esdevenir similar al nivell de conflictivitat succeït a la Llotja a la dècada dels
90.

Per evitar-ho, la coalició ha començat a estudiar quines mesures de caràcter urgent es poden prendre per tal de limitar el
nombre de llicències que atorga l’Ajuntament als locals d’oci. D’aquesta manera es posaria fre a la multiplicació de bars que
 provoca renou al carrer, altera el descans dels veïns i no fomenta que altres tipus de comerços es loclitzin a la zona

El canvi de l’ordenança de regulació d’activitats de l’ús d’establiments públics de Canamunt permetrà que l’Ajuntament
limiti de forma immediata la concessió de llicències d’obertura de nous locals d’oci, mentre es tramita l’aprovació d’un nou
Pla especial de reforma integral d’usos del barri, un PERI, que requereix un període de temps més llarg”.

D’altra banda, s’han tractar altres assumptes com la necessitat de protegir el patrimoni del barri (edificis, locals comercials
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antics, etcètera.) i mantenir els que ja estan protegits. En aquest sentit, tant l’associació de veïns com Antoni Verger i Marisol
Fernàndez coincideixen en què la declaració de BIC del Centre Històric de Palma permetria aquest nivell de protecció del
patrimoni.

També s’ha tractat la manca de coordinació interdepartamental entre les àrees de l’Ajuntament de Palma, i en conseqüència
els veïns consideren útil que la figura del regidor de districte tingui capacitat executiva per resoldre les qüestions que se li
plantegin. En la mateixa línia, tots han coincidit en millorar l’operativitat dels Consells de Barri.
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El PSM-IV de Palma proposa obrir els patis de les escoles els
horabaixes per activitats de lleure
 

Antoni Verger i Marisol Fernández han visitat el barri de Ses Veles de Palma per conèixer les preocupacions dels veïns de la
zona i poder articular propostes de millora per als ciutadans. En aquest cas, s’han reunit amb l’Associació de Veïns de Ses
Veles al recent estrenat Casal del barri Joan Alcover.

Ells, així com altres veïns de Ciutat, han mostrat la seva inquietud per la manca d’equipaments esportius municipals, a la
vegada que els patis de les escoles públiques romanen tancats. Per això, el PSM-IV de Palma està elaborant una proposta per
al programa electoral que preveu la dinamització d’aquests espais en coordinació amb els centres municipals, com són les
escoles o els casals de barri.

Amb aquesta proposta es pot pal·liar la falta d’espais públics i oberts per realitzar activitats esportives a molts barris de
Palma a la vegada que s’aprofiten els patis de les escoles o els equipaments municipals més enllà dels horaris lectius.

D’altra banda, Antoni Verger i Marisol Fernández també s’han mostrat preocupats per la inseguretat que pateixen els veïns
com a conseqüència del focus de prostitució i venda de droga que existeixen a la zona. Però, un dels temes que causa major
preocupació és el futur de la façana marítima de Palma, i sobretot el desconeixement dels veïns sobre el projecte de
l’Ajuntament.

Verger i Fernández també han coincidit en la manca de concreció de la informació que ha fet pública el consistori,
principalment sobre la funció dels tres equipaments que preveu l’Ajuntament al voltant de l’edifici GESA. En tot cas, els
candidats han plantejat el projecte de la coalició per aquest edifici de Palma, i que coincideix en línies general amb el de
l’associació de veïns.

El PSM-IV preveu que l’espai de l’edifici de GESA s’ofereixi als palmesans, que sigui un espai obert a la creació i la
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formació artística, a les associacions de caràcter social i humanitari, i que es converteixi en un centre autogestionat pels
propis ciutadans de Palma. Es tracta d’un gran espai on, a més, s’hi podran ubicar oficines municipals i estalviar el pagament
d’alguns lloguers de locals, i on també es podrà localitzar una incubadora d’empreses, on els emprenedors podran iniciar els
seus projectes empresarials amb l’ajuda de l’Ajuntament.

A més, tant veïns com candidats han coincidit en la necessitat de dur a terme actuacions als carrers adjacents al carrer Joan
Alcover per a la millora i embelliment dels carrers i el mobiliari urbà. Així mateix, els candidats de la coalició han mostrat el
seu suport a l’associació de veïns en la gestió del Casal del barri i s’han compromès a estudiar l’aplicació d’ajudes
econòmiques o suport de recursos humans per a les associacions que gestionen casals de barri.
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PSM-IV de Palma lamenta profundament la mort del regidor
Francisco Donate
 

Antoni Verger lamenta profundament el tràgic desenllaç del regidor d’Infraestructures, Sanitat i Medi Ambient de Palma,
Francisco Donate, qui després d’una llarga lluita contra la malaltia no l’ha pogut vèncer. El candidat a la batlia de Palma,
així com tots els membres dels partits que conformen la coalició, PSM i Iniciativaverds de Ciutat, volen mostrar el seu màxim
suport a la família en un moment tan difícil com el present.

La coalició vol destacar la gran tasca desenvolupada pel regidor a l’Ajuntament de Palma en àrees tan decisives com la de
Mobilitat fins l’any 2008 i després Infraestructures i Medi Ambient. Antoni Verger destaca la seva gran capacitat de feina i
entusiasme per dur endavant un canvi en el model de mobilitat de la ciutat gràcies, per exemple, a la implantació dels carrils
bici, la consolidació del projecte del tramvia de Palma o la millora de la EMT.
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PSM-IV-ExM es manifesta a Palma contra l’energia nuclear
 

Més d'un centenar de persones s'han manifestat aquesta dissabte a la Plaça de Cort de Palma en rebuig de l'energia nuclear i
en solidaritat amb el poble del Japó després del terratrèmol i el tsunami de l'11 de març, convocats per Greenpeace, Amics de
la Terra, Fundació Deixalles, Attac Mallorca i el GOB.

Els manifestants, alguns vestits amb vestits i màscares de protecció davant la radiació, han assegurat que el terratrèmol del
Japó ha mostrat "la veritable cara" de les centrals nuclears. "Que no ens tornin a dir que són segures". Els ecologistes han
manifestat el seu afecte i solidaritat cap al Japó i han demanat transparència i informació detallada sobre tot el relacionat amb
la crisi dels reactors de Fukushima.  

El manifest ha denunciat que el perill nuclear no es limita al Japó i ha recordat que el Govern espanyol "busca a la
desesperada un lloc on emmagatzemar els seus residus radioactius" generats en les centrals espanyoles.

Les cinc entitats convocants han tancat la manifestació, que ha començat amb una tamborrada, demanant una planificació
energètica que prevegi el tancament progressiu de les centrals nuclears a Espanya, la clausura immediata de Garoña i la no
renovació de la pròrroga de Cofrents.  

Entre els assistents a la manifestació hi havia el candidat de la coalició a la batlia de Palma, Antoni Verger, i la número dos
Marisol Fernández, a més de la regidora de Cultura, Joventut, Patrimoni i Política Lingüística de l’Ajuntament de Palma,
Nanda Ramon, entre d’altres membres de la coalició.
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